
 

Minnesanteckningar VO Brukarråd 
 

Datum: 6 september 2022 

Plats: Teams 

Närvarande:  

Gunilla Ekholm OCD-förbundet 

Kurt Nyberg  IFS/Hjärnkoll 

Petra Rohrer     NSPH 

Linda Sundell               IFS 

Mari Pettersson SPES  

Elisabeth Axberg Personligt ombud 

Peder Granath Personligt ombud 

Jenny Bexell  Attention 

Roland Säll  Verksamhetschef 

Pia Röjdeby  BISAM 

Sanna Nyman Persson Verksamhetschefssekreterare 

 

Ing-Marie Wieselgren 
Information med anledning av Ing-Maries tragiska bortgång.  

 

Information från verksamhetschef  
PAM  

Psykiatriambulansverksamhet (vanlig bil, ej ambulans) under dagtid startar inom kort. Tillsätts för att 

kunna stötta i hemmet samt samarbeta med övriga vårdgrannar. Mer information kommer i media 

vid uppstart. Planeras även på sikt kunna utökas till beredskap kvällar och helger samt för fler 

diagnosgrupper. 

Norduppland 

Från och med 1 oktober tar regionen/VO Psykiatri över den psykiatriska vården i Norduppland med 

befintlig personal samt lokaler. Annons för BISAM ligger ute nu.  

Ylva Larsson och Petra Rohrer startar brukarinflytandesamarbete i Heby under hösten med 

föreläsningar, träff med Socialtjänsten osv. Återkommer med mer information.  

NHV ätstörning 

Region Uppsala har fått tillstånd av Socialstyrelsen att bedriva nationell högspecialiserad vård för 

svårbehandlad ätstörning, både för vuxna samt barn och unga. Verksamheten startar december 

2023. 

NHV könsdysfori 

Region Uppsala ansökte om att få bedriva nationell högspecialiserad vård för könsdysfori men 



 

avböjdes då det endast skulle tilldelas tre regioner i Sverige. Ett nytt förslag har därefter presenterats 

av Socialstyrelsen vilket man nu lämnat in synpunkter på. Avvaktar beslut.  

 

Biblioteket  
Biblioteket är kvar i sina lokaler på entréplanet i ingång 10 till årsskiftet. I dagsläget finns ingen plan 

på vad som sker med lokalerna efter det. Det har tidigare diskuterats om brukarföreningar skulle vilja 

ta över lokalerna. Sjukhuset hyr lokalen av Fastighet och service, VO Psykiatri har alltså inte mandat 

att fatta beslut. Brukarföreningarna tar med punkten till NFPH-möte för fortsatt diskussion. Om 

önskemål finns ska skrivelse inlämnas till verksamhetsledningen inom kort, som i sin tur kan föra 

underlaget vidare till sjukhuset. 

 

Arvoden 
Man har tidigare diskuterat rutin för arvodesblanketter i brukarrådet. Då blanketten behöver vara 

underskriven beslutas det att blanketterna skickas hem med returkuvert till de som närvarat vid 

brukarråd när det är Teamsmöten. När mötena sker fysiskt igen fylls blanketten i på plats.  

 

Övriga frågor 
Effektiv och nära vård 

IFS önskar en digital föreläsning om vad det innebär med Effektiv och nära vård, psykiatriskt 

perspektiv. Psykiatrin tar med sig frågan och återkommer.  

Behandling för samlarsyndrom 

OCD-förbundet påpekar att Region Uppsala inte har någon behandling mot samlarsyndrom och att 

detta vore önskvärt. Psykiatrin tar med sig frågan och återkommer.   

 

 

 

 

 


